
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 09/11/2020 

Του:      Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Τι γίνεται με το ακίνητο της “ΑΧΑΪΚΗΣ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΤΙΚΗΣ” στην Πάτρα»  

 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σχεδόν δυόμισι εκατομμύρια ευρώ, πληροφορηθήκαμε ότι κοστίζει στη ΔΕΥΑΠ η αγορά και η 
επικείμενη ανακαίνιση του ακινήτου της «ΑΧΑΪΚΗΣ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΤΙΚΗΣ». Όλο αυτό το διάστημα, 
όμως, παρατηρούν οι περίοικοι ότι όλη η γύρω περιοχή αντιμετωπίζει το φάσμα της 
υποβάθμισης, αποδίδοντας το γεγονός σε ολιγωρία των δημοτικών υπηρεσιών, καθώς, είναι 
ορατά μπάζα σε πολλές μεριές, διαπιστώνεται σε κάποια σημεία της περιοχής κατασκήνωση 
ατόμων, ενώ βρίσκονται σκόρπια στην περιοχή διάφορα απορρίμματα. Η άσχημη αυτή 
κατάσταση συνιστά για πολλούς περίοικους ένα απογοητευτικό και επικίνδυνο για τη Δημόσια 
Υγεία μείγμα, όπως μας ενημερώνουν με διαμαρτυρίες τους, τόσο για τους ίδιους, όσο και για 
τους διερχόμενους. Η ανωτέρω κατάσταση εγείρει πολλά ερωτηματικά για τις προθέσεις 
αξιοποίησης του παραπάνω κτηρίου από τον Δήμο της Πάτρας, η οποία αξιοποίηση δεν μπορεί 
να διαχωρίζεται από την αποκατάσταση του περιβάλλοντα χώρου του, κατά τη γνώμη των 
κατοίκων της περιοχής. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε να διερευνήσετε τους λόγους για τους οποίους δεν έχει προχωρήσει η επικείμενη 
ανακαίνιση του ακινήτου της «ΑΧΑΪΚΗΣ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΤΙΚΗΣ» από τις αρμόδιες υπηρεσίες που 
τελούν υπό την εποπτεία του Δήμου;  
 

2. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των εργασιών ανακαίνισης του ανωτέρω ακινήτου 
και καθαρισμού του περιβάλλοντα χώρου του; 
 

3. Έχει εξασφαλιστεί με την κατάλληλη μέριμνα από πλευράς των αρμοδίων υπηρεσιών της 
τοπικής αυτοδιοίκησης της πόλης της Πάτρας ή της οικείας Περιφέρειας η εξεύρεση πόρων για 
την επαρκή χρηματοδότηση των έργων ανακαίνισης του άνω ακινήτου, ώστε να προκύψει η 
αποπεράτωση των σχετικών έργων σε εύλογο χρονικό διάστημα, προκειμένου το εν λόγω κτήριο 
να τύχει αξιοποίησης από τον Δήμο Πατρών και τις κοινωφελείς υπηρεσίες του, προς 
εξυπηρέτηση αναγκών των δημοτών; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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